TFS - Canada's International School
SENIOR SCHOOL
Director of Curriculum and Professional Development
Duration of Appointment:  Permanent
Full-time position
Reporting to the Deputy Head of Teaching and Learning and working in close collaboration with the Principals, the Department Coordinators, IB Coordinator, Director of French Studies and Directors of Studies in the Junior School. The Coordinator of Curriculum and Professional Development will provide innovative, site-based leadership in the areas of curriculum development and implementation and professional development.
Responsibilities include:
• Ensuring that the academic programme follows the guidelines of the School’s three accrediting bodies
• Coordinating the integration of the Ontario, French and IB curricula (MYP)
• Providing active leadership in the ongoing development and implementation of the Ontario curriculum, French curriculum and MYP
• Liaison with the Ontario Ministry of Education for reports and data transfers
• Coordinating Ontario Ministry of Education inspection visits
• Coordinating the administration of the Ontario Secondary School Literacy Test OSSLT.
• Providing leadership in planning, implementing, monitoring and evaluating curriculum change, i.e. MYP
• Development and implementation of a comprehensive Student Assessment and Evaluation policy that reflects the requirements of the School’s accrediting bodies
• Leadership of the PD Committee in the planning and delivery of Senior School Professional Development programs
• Coordination of staff participation in conferences and sharing of professional learning
• Participation in meetings of the Senior School and West Campus Leadership Teams
• Working collaboratively with Primary Curriculum Coordinators at the Junior School and Mississauga branches to articulate a clear continuum of programs and approaches to student assessment and evaluation
• Active outreach to other schools and education systems to seek out effective practices and resources
Required Qualifications:
• Qualified teacher
• Experience in curriculum leadership
• Ability to communicate in French and English
Required Competencies:
• Excellent interpersonal, organizational and communication skills
• Ability to communicate effectively with students, staff and parents
• Ability to lead and motivate teachers with professionalism and enthusiasm
 
Please send your letter of motivation and résumé ASAP to:   jobs@tfs.ca
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Directeur de curriculum et du développement professionnel
Terme : Permanant
Poste à temps complet.
Sous la supervision du Chef d’établissement adjoint, Enseignement et apprentissage et travaillant en collaboration avec les principaux, les coordonnateurs de départements, le coordonnateur du BI, la directrice des études françaises et les directeurs des études de l’école primaire, la personne choisie pour ce poste apportera innovation, collaboration et sera un leader présent à l’intérieur de l’école pour les questions de curriculum et développement professionnel.
Responsabilités :
 
• Devra assurer que les différents programmes académiques de l’école, suivent les procédures indiquées.
• Devra coordonner l’intégration des trois systèmes : Ontarien, Français et celui du BI (MYP)
• Promouvoir un leadership actif quant au développement et la mise en œuvre des curriculums.
• Faire la liaison entre le Ministère de l’éducation de l’Ontario pour les différents rapports et le transfert des différentes données.
• Coordonner les visites des inspecteurs du Ministère de l’éducation de l’Ontario.
• Coordonner l’administration du test provincial de compétences linguistiques TPCL.
• Planifier, mettre en œuvre, coordonner et évaluer les changements apportés au curriculum, par exemple : MYP.
• Développer et mettre en œuvre un programme dédié à l’évaluation des élèves ainsi qu’à la politique d’évaluation reflétant les différentes accréditations de l’école.
• Offrir un leadership au sein du comité des programmes de développements professionnels de l’école secondaire.
• Coordonner la participation active des membres du personnel aux conférences et au partage des connaissances acquises au retour des développements professionnels.
• Participer aux rencontres de l’équipe administrative de l’école secondaire.
• Travailler en collaboration avec l’équipe des coordonnateurs au cycle primaire de Toronto et Mississauga, afin de participer activement au développement et la mise en œuvre  de la politique d’évaluation des élèves.
• Partager et discuter des meilleures pratiques offertes par les autres écoles.
Qualifications :
• Professeur certifié
• Expérience comme leader en curriculum
• Aptitudes à communiquer en français et en anglais
Compétences requises :
Avoir d’excellentes aptitudes interpersonnelles, d’organisation et de communication
Communiquer effectivement avec les élèves, le personnel ainsi que les parents
Avoir une habileté pour motiver les enseignants avec professionnalisme et enthousiasme

